
khabar _varzesh i
khabar.varzeshi

چه کسی شایسته 
جایزه بازیکن 
سال فیفاست؟

اخراج جنجالی 
جوکوویچ از 
خاک استرالیا

6تنیسفیفا 6

w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

بیسـت وپنجم سـال  ـ    1400 دی   27  دو شـنبه 
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7052 شـماره 

رع
ي زا

هد
م

وداع با یزدانی خرم 

15:30
پرسپولیس ذوبآهن

با جذب رضاییان، بابایی و ۲ بازیکن دیگر

تیم یحیی پوست 
می اندازد
 سنگ   ۷۰۰ هزار دلاری   جلوی   پای 

خرید   خارجی   پرسپولیس 

راند دوم 
مبـارزه دو 

پرسپولیسی

خطیبی: مرادی را
 

می خواهیم اما بازیکنی را 

معاوضه نمی کنیم

استقــلال دو بار

 به من پیشنهـــاد 

                     مربیگری
         داد

تسلیم تقدیرم
 چینی در بیمارستان:

خیلی درد دارم

استقلال  هافبک 
 پرسپولیس 
را می خواهد

نقل و انتقالات نیم فصل 
کم کم داغ می شود 

 گوشه  نشین
   شدم چون  از  این 
فوتبال  حالم به  هم  
می خورد

استاداسدی: به جام جهانی رفتم اما 
دستیار هفتم یک مربی هم نشدم

 براي بازي امروز
تمرین پنالتي كردیم

گل محمدي : در جام حذفي حق هیچ  اشتباهي  نداریم

 روشن:  نمی دانم 
 چرا    پرسپولیسی ها 

ستاره  می زنند

کلانی: کریمی در 
مورد  پرسپولیس 
حرف  حساب زد

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقی

درس بزرگ خاكپور به غیرمتخصص ها
رضا درويش، مديرعامل باشگاه پرسپوليس قصد داشت از محمد خاكپور 
به عنوان معاون اول و قائم مقام خود استفاده كند كه مدافع سابق تيم ملي 

پيشنهاد او را رد كرد و گفت من تخصصي در اين كار ندارم. 
هر چند اين حرف شعاري است اما كاش واقعاً همه جا آدم ها مثل محمد 
خاكپور بودند و مثل او فكر مي كردند. بازيكن سابق تيم هاي ملي، شاهين، پاس 
و پرسپوليس مي توانست خيلي راحت يك پست مناسب در پرسپوليس بگيرد 
و يك شبه به اندازه وزراي مملكت معروف شود اما اين كار را نكرد و حتي گفت 
من تخصص اين كار را در خودم نمي بينم.  مشــكل ما در بسياري از زمينه ها 
همين است كه آدم هاي غيرمتخصص به جاهايي مي روند كه هيچ تخصصي 
در آن ندارند. در همين مقوله ورزش بارها و بارها شاهد بوديم كه در سيستم 
باشگاهداري كساني روي صندلي مديريت باشگاه هاي بزرگ نشستند كه تا 
قبل از حضور در آن باشگاه اسمش را هم به زور شنيده بودند. خوب به خاطر 
داريم يك بار مديري مي گفت قرار بود من براي دو سال مديرعامل پرسپوليس 
شوم و كلي هم راجع به تاريخچه اين باشگاه تحقيق كردم اما يك شب تماس 

گرفتند و گفتند برنامه عوض شده و شما بايد مديرعامل استقلال شويد!
از اين دســت اتفاقات تا دل تان بخواهد در ورزش ايران وجود داشته و 
دارد امــا يكي مثل خاكپور با حرفي كه زد و جواب منفي كه به مديرعامل 
پرسپوليس داد، به همه غيرمتخصص ها و عشق شهرت ها درس بزرگي داد؛ 
درسي كه اميدواريم روزي آويزه گوش همه مديران غيرمتخصص قرار بگيرد. 

اين روزها بحث هاي زيادي در مورد پيوستن 
بابك مرادي و يكي، دو بازيكن ديگر استقلال 
بــه آلومينيوم اراك مطرح شــده و در چنين 
شــرايطي قطعاً هيچ كس بهتر از خود رسول 
خطيبي نمي تواند پيرامون اين شايعات صحبت 
كند. به خصوص كه اين اواخر ماجراي پيشنهاد 
سرمربيگري اســتقلال به رسول در سنوات 
گذشته هم حرف و حديث هايي در فضاي مجازي به 
راه انداخته اســت. رســول خطيبي در گفت وگوي 
اختصاصي با خبر ورزشــي پيرامون تمام اين موارد 

صحبت كرد. 
  این روزها بحث حضور بابك مرادي در آلومینیوم 

اراک مطرح است. در این رابطه صحبت مي کنید؟
واقعيت امر اين است كه بابك مرادي از نظر فني مورد 
تأييد من است و براي دور برگشت ليگ برتر به كارمان 
مي آيد ولــي اين بازيكن بايد مشــكل رضايتنامه را 
خودش حل و فصل كند. اگر بابك مشكل اداري براي 
پيوستن به آلومينيوم نداشته باشد، ما دنبال جذب او 
خواهيم بود ولــي تا زماني كه به صورت رســمي از 
استقلال جدا نشده باشد، هرگز اصول فوتبال حرفه اي 
را زير پا نگذاشته و به صورت غيرقانوني با اين بازيكن 

گفت وگو نخواهيم كرد. 
   احتمال معاوضه مرادي با بازیکني از آلومینیوم 

وجود دارد؟
نه. همان طور كه گفتم بابك مرادي را مي خواهيم ولي 
به ســاير بازيكنان خودمان هم احتياج داريم بنابراين 
بحث معاوضه مطرح نيست. آقاي آجورلو و آقاي مجيدي 
هر دو از جمله دوســتان مورد احترام من هستند ولي 
همان طــور كه گفتم، اگر كار روال طبيعي خود را طي 
كند و مرادي از استقلال جدا شود، پيگير بحث جذب 

او خواهيم بود. 
  در فضــاي مجازي شــایعاتي پیرامون تمایل 
آلومینیوم براي مذاکره با محمد رشید مظاهري هم 

مطرح شده است!
آقاي مظاهري دروازه بان خوبي است و شخصيت كاملًا 
قابل احترامي هم دارد ولي خوشبختانه ما در حال حاضر 
سه دروازه بان آماده داخل مجموعه آلومينيوم داريم و 

بحث جذب ايشان توسط تيم ما اصلًا مطرح نيست. 

  در روزهاي اخیر ماجراهاي سال 81 و حضور شما به 
عنوان یار کمکي همراه با استقلال در لیگ قهرمانان 
آسیا دوباره مطرح شده. گروهي از هواداران استقلال 
هنوز هم متأثر هســتند که چرا در تابستان سال 82 

رسول خطیبي استقلالي نشد؟
من در آن مقطع بازيكن پاس بودم و به واســطه رابطه 
خوبي كه ســردار آجورلو مديرعامل كنوني باشــگاه 
استقلال با آقاي فتح ا... زاده داشت، اجازه دادند به عنوان 
بازيكن كمكي در مسابقات آسيايي همراه با استقلال 
شركت كنم. ولي تابستان سال 82 سردار آجورلو كه آن 
زمان مدير عامل باشگاه پاس بود، تحت هيچ شرايطي 
رضايتنامه من براي پيوستن به استقلال را صادر نكرد. 
در آن مقطع پرسپوليس هم مرا مي خواست ولي آقاي 
آجورلو تأكيد كرد حتماً بايد در پاس بمانم و شرايط هم 
به همان شكل جلو رفت. پس از آن نيز ديگر وضعيت به 
گونه اي نشــد كه دوباره پيراهن استقلال را بر تن كنم. 
در تابســتان ســال 82 آقاي قلعه نويي تازه سرمربي 
استقلال شده بود و من را مي خواست. ايشان هميشه به 
من لطف داشت ولي همان طور كه گفتم، شرايط براي 

استقلالي شدنم فراهم نشد. 
  رســول خطیبي از جمله بازیکناني بود که مرحوم 

منصور پورحیدري هم خیلي به او اعتقاد داشت.
برخــي چهره هــا براي تيم هــا حكم پــدر را دارند و 
منصورخــان پورحيــدري دقيقاً همين شــكل بود. 
ناصرخان حجازي هم همين طوري بود. خدا هر دوي 
اين عزيزان را رحمت كند. منصورخان در فوتبال اراك 
هم بسيار محبوب اســت و خدمات زيادي به فوتبال 
اســتان مركزي كرد. همين حالا هم اهالي فوتبال در 
اراك به نيكي از ايشان ياد مي كنند. يادش به خير، وقتي 
منصور پورحيدري ســرمربي تيم ملــي بود مرا براي 
بازي هاي آسيايي بانكوك انتخاب كرد و آنجا همراه تيم 

ملي قهرمان شديم. 
  چندي قبل بعضي از مسئولان سابق باشگاه استقلال 
مدعي شدند شما پاییز سال گذشته گزینه سرمربیگري 

استقلال بودید. اصل ماجرا چه بود؟
من در دو مقطع گزينه ســرمربيگري استقلال شدم. 
مرتبه اول در دوره آقاي افشــارزاده بود كه از من برنامه 
خواستند و مرتبه دوم هم پاييز سال گذشته. بله! پارسال 

به من پيشــنهاد سرمربيگري استقلال را دادند ولي با 
توجه به شــرايط مديريتي كه اين باشگاه در آن زمان 
داشت، احساس كردم بهتر است قبول نكنم چون شايد 
با توجه به آن مسائل نمي توانستم آن طور كه هواداران 
عزيز استقلال مي خواهند، نتيجه بگيرم. در اين رابطه 
اصلًا بحث مالي مطرح نبود و همان طور كه گفتم، همه 
چيز به شرايط مديريتي برمي گشت. حاشيه هاي اطراف 
اســتقلال در آن زمان زياد بود. براي استقلال آرزوي 
موفقيت مي كنم و اميدوارم فارغ از اينكه چه كســي 
مديرعامل و سرمربي اين تيم باشد، آرامش تيم تحت 

هر شرايطي حفظ شود. 
  برسیم به وضعیت آلومینیوم اراک، در این فصل هدف 
اصلي شما کسب ســهمیه است یا نیم نگاهي هم به 

قهرماني دارید؟
بديهي اســت كه دل مان بخواهــد در تمام ديدارهاي 

باقي مانده موفق شويم ولي بايد خودمان را با واقعيات 
فوتبال و شرايط موجود منطبق كنيم. در اين 

فصل هدف اصلي ما حضور در نيمه 
بالايي جدول در جمع 8 تيم 

است كه خوشبختانه تا 
اينجــاي كار محقق 
شــده و اميدوارم در 
پايان فصل هم اينجا 
باشيم ولي فصل آينده 

به طور جدي در انديشــه 
كسب سهميه ليگ قهرمانان 

آسيا خواهيم بود. 
  شما از جمله مربیاني بودید که به ماجراي بازیکن 

آفریقایي گل گهر واکنش نشان دادید.
هنوز هم مي گويم اصلًا بحث نام تيم ها در واكنش 

من مطرح نيســت بلكه كليت فوتبال و ســلامتي 
مسابقات برايم ملاك است. كساني كه اين كار را انجام 
داده اند، خارج از زمين فوتبال بوده اند و متخلفان اين 

پرونده حتماً بايد محاكمه شوند. 
  و ســؤال آخر، رسول خطیبي بنا بر گفته خودش 
تاکنون دو مرتبه پیشنهاد سرمربیگري از استقلال 
داشته است. به نظر خودتان اگر روزي براي مرتبه سوم 
چنین پیشنهادي به شما بشود، آن را قبول مي کنید؟

در حال حاضر تمام فكر و ذكرم موفقيت آلومينيوم اراك 
است. من با اين باشگاه قرارداد دوساله دارم و تا پايان بهار 
سال 1402 سرمربي آلومينيوم هستم بنابراين فعلًا به 
هيچ چيز ديگري غير از موفق شدن با تيمي كه در حال 
حاضر هدايت آن را برعهده دارم، فكر نمي كنم. در مورد 
آينده بعداً بايد صحبت كرد چون كســي نمي داند چه 

اتفاقاتي رخ مي دهد.

با توجه به ضعف ها و كمبودهاي پرسپوليس در اين فصل و احساس نياز كادر 
فني اين تيم براي جذب بازيكنان جديد، خبرهاي رسيده حاكي از آن است 
كه پرســپوليس نقل و انتقالات شــلوغي را پيش رو خواهد داشت. يكي از 
بازيكناني كه چند روزي است شايعه بازگشتش به پرسپوليس مطرح شده، 
رامين رضاييان اســت. رامين كه 2 فصل سابقه بازي براي پرسپوليس را در 
كارنامه دارد و به همراه اين تيم عنوان قهرماني ليگ برتر را هم تجربه كرده، 
در فوتبال قطر شرايط خوبي ندارد و رسانه هاي قطري هم از او به شدت انتقاد 
كردنــد. رضاييان كــه در جام جهاني  قبلي بازيكن فيكــس تيم ملي بود، 
مدت  هاست ديگر به اردوي تيم ملي دعوت نمي شود و جاي خود را به بازيكنان 
ديگري داده است. در مورد رامين گفته مي شود دعوت نشدنش به تيم ملي 
به مسائل غيرفوتبالي مرتبط است و حواشي كه در فضاي مجازي براي او به 
وجود آمد، علت دعوت نشدن رامين به تيم ملي است. همين موضوع ترديدها 
را براي بازگشــت اين بازيكن به فوتبال ايران بيشتر كرده و حتي شنيديم 
باشگاه پرسپوليس قبل از اينكه براي جذب رضاييان اقدام كند، از فدراسيون 
فوتبال استعلام خواهد گرفت تا مشخص شود رامين مشكلي براي بازي كردن 
نخواهد داشــت. رضاييان كه به لحاظ فني بازيكن باكيفيتي است، خيلي 
دوست دارد دومين جام جهاني  خود را هم تجربه كند. از همين رو خيلي ها 
به اين بازيكن توصيه كردند براي رسيدن دوباره به تيم ملي، به پرسپوليس 
بيايد تا بيشتر مورد توجه قرار بگيرد. خود رضاييان هم طي چند وقت اخير، 
چند بار به طرق مختلف براي بازگشت به پرسپوليس چراغ سبز نشان داده 

و دوست دارد دوباره پيراهن اين تيم را بر تن كند. 
طي روزهاي گذشــته رسانه هاي قطري از فســخ قرارداد رامين با باشگاه 
الســيليه و جدايي اين بازيكن خبر دادند ولي پيگيري هاي ما نشان ما مي دهد 
رضاييان هنوز قراردادش را با السيليه فسخ نكرده است. با اين حال اين موضوع 
طي روزهاي آينده رسمي خواهد شد و رامين از اين تيم جدا مي شود. از آنجا كه 
رضاييان بازيكن الدحيل به حساب مي آيد، اين بازيكن و مدير برنامه هايش بايد 
با اين باشگاه براي جدايي به توافق برسند. اتفاقي كه با توجه به عدم نياز اين باشگاه، 
شــدني خواهد بود. همچنين شنيديم طي روزهاي گذشته تماسي بين يحيي 
گل محمدي و رامين رضاييان برقرار شده و سرمربي پرسپوليس هم موافقت خود 
را براي بازگشت رامين به ايران اعلام كرده است. رضاييان چند روزي است كه در 
ايران حضور دارد و اگر اتفاق خاصي رخ ندهد، بعد از فســخ قرارداد راهي باشگاه 

پرسپوليس خواهد شد و قرارداد خود را با اين تيم امضا خواهد كرد. 

علی دايی اسطوره فوتبال ايران و آسيا يك جوان معلول تهرانی را به آرزويش 
رساند و با او در حضور والدينش ديدار كرد. اميرحسين ايزدی، جوان معلولی 
كه سال هاست عاشق علی دايی است و رؤيای ديدار با شهريار فوتبال ايران را 
داشت، ديروز در دفتر اين اسطوره  با او ديدار كرد و عكس يادگاری گرفت. در 
ايــن ديدار، دايی با چهره ای خندان و با صميمت اين جوان معلول را ملاقات 
كرد و پيراهن شماره 10 خود در تيم ملی فوتبال را امضا كرد و به او هديه داد. 
دايی همواره در كارهای خيريه و اميدبخشی به هموطنان، جوانان و بيماران 
هم ميهنش پيش قدم شده و به همين خاطر محبوبيت زيادی نزد مردم دارد.

خريد جديد گل گهر در صورت صلاحديد امير قلعه نويي مي تواند در ديدار 
برابر نساجي مازندران به ميدان برود. پس از اينكه يونس شاكري دچار پارگي 
از ناحيه رباط صليبي شد، امير قلعه نويي بهترين مهاجمش را از دست داد 
و در ادامــه آن ماجراهاي عجيب و نادر مربوط به اريك بايناما پيش آمد و 
گل گهري ها به دليل استفاده از اين بازيكن گابني در سه مسابقه با نتيجه 
3- صفر بازنده اعلام شــدند. حالا كادر فني گل گهر سراغ مهاجم ديگري 
براي تقويت تيم رفته و اين بار آنها روي استنلي كي روش دست گذاشتند 
كه پيش تر توانايي هاي خود را در سيســتم قلعه نويي نشان داده بود.  اين 
بازيكن برزيلي كه تبحر بالايي در اســتفاده از ضربات سر دارد، حالا چند 
هفته اي است كنار ساير بازيكنان گل گهر تمرين مي كند. با توجه به اينكه 
پنجره نقل و انتقالات نيم فصل به صورت رسمي باز شده، كارت بازي استنلي 
كي روش توسط سازمان ليگ صادر شده و اين احتمال وجود دارد كه امير 
قلعه نويي در بازي برابر نساجي مازندران كه در مشهد و استاديوم امام رضا 
برگزار خواهد شــد، براي دقايقي هم كه شــده به او فرصت بازي بدهد تا 

رفته رفته آماده حضور در تركيب اصلي بشود. 

پس از لغو ســفر روز گذشــته تيم نفت آبادان به خرم آباد براي برگزاري ديدار 
مرحله يك هشتم نهايي جام حذفي برابر خيبر، عليرضا منصوريان به مدت 48 
ساعت بازيكنان را در اختيار خودشان قرار داد.  بازيكنان نفت در جلسه خود با 
2 عضو هيئت مديره باشگاه اعلام كردند تا زمان دريافت نكردن پول براي بازي 
با شــاگردان عبدا... ويسي به خرم آباد نمي روند. در نهايت هم آنها پس از واريز 
نشدن پول به حساب شان اين تصميم را عملي كرده و حتي از گروه واتس آپي 
مربوط به تيم نفت هم خارج شدند.  ظاهراً با اين اتفاقات بازي نكردن صنعت نفت 
مقابل خيبر قطعي است و حتي شاگردان منصوريان اعلام كرده اند پس از اتمام 
اين 48 ساعت در صورتي كه بار ديگر خبري از واريز پول به حساب شان نشود، 

در بازي با ذوب آهن در هفته شانزدهم ليگ برتر هم شركت نمي كنند. 

هفته هجدهم رقابت هاي ليگ برتر 
فوتسال روز گذشته با انجام ۷ ديدار 
در شهرهاي مختلف برگزار شد. در 
يكي از بازي هــاي مهم تيم كراپ 
الوند كه با آمدن محمود خوراكچي 
به عنوان سرمربي چند هفته است 
متحول شــده و از سد تمام رقباي 
خود به راحتي گذشــته، در ديدار 
مقابل گيتي پسند صدرنشين ليگ 
برتر و يكي از مدعيان اصلي قهرماني 

با نتيجه 4-6 به برتري دست يافت. 
نتايج بازي هاي امروز به شرح زير 

است: 
سن ايچ ساوه 2 ........  فردوس قم 2
كراپ الوند 6 ............  گيتي پسند 4
چيپس يك ...........  زندي بتن كلاردشت ۷
.......  راگا شهرري صفر فولاد زرند ايرانيان 3
سپاهان 2 ......  شهروند ساري صفر
فرش آرا ۵........  ملي حفاري اهواز 4
مقاومت 4 .....  مس سونگون ورزقان يك يحيي گل محمدي در نشســت خبري پيش از بازي با 

ذوب آهن در مرحله يك هشــتم نهايي جام حذفي 
اظهار داشت: »از هواداران خوب ذوب آهن 

و مردم اصفهان خاطرات خوبي دارم و 
خيلي خوشحالم بار ديگر در خدمت 
آنها هستم. در جام حذفي بايد در 90 
دقيقه تمركز خوبي داشته باشيم و حق 

هيچ گونه اشــتباهي نداريم. اشــتباه 
تأثيرگذار نبايد داشته باشيم.« 

وي افزود: »ذوب آهن تيم دونده ، جوان و 
داراي بازيكنان باتجربه و خوب اســت و تاكتيك هاي 
خوبي در كار حمله و دفاع دارد. نمي دانم شرايط زمين 
فولادشــهر چگونه اســت. طبق آنچه من در تصاوير 

تلويزيوني ديدم، شرايط خيلي خوبي نداشت. اميدوارم 
اين زمين آماده باشــد تا بتوانيــم بازي خوبي انجام 

بدهيم.« 
سرمربي پرســپوليس اضافه كرد: 
»هــدف ما صعود از اين مرحله اســت. 
اطمينــان دارم ذوب آهــن هــم بــا 
انگيزه هاي خــوب و زيادي مقابل ما 
ظاهر خواهد شد. اميدواريم بازي خوبي 

را انجام بدهيم و همراه با برد باشد.« 
گل محمدي دربــاره برنامه هايش در 
صورت رسيدن بازي به وقت اضافي يا ضربات پنالتي 
پاسخ داد: »قطعاً در جام حذفي اين اتفاقات وجود دارد 
و احتمال دارد بازي به تساوي، ضربات پنالتي يا وقت 

اضافي بكشد. سعي كرديم تمرين ضربات پنالتي هم 
انجام بدهيم. ما و ذوب آهن سه، چهار روز پيش بازي 
داشتيم. شــايد دو تيم به دليل فشردگي مسابقات 
شــرايط لازم را از لحاظ آمادگي جســماني نداشته 
باشــند. ديدار امــروز به دليــل تعويض ها مي تواند 
تاكتيكي باشد و نفراتي كه وارد زمين مي شوند، شايد 

بتوانند در نتيجه بازي تأثيرگذار باشند.« 
وي در مــورد وضعيــت بازيكنــان مصدوم 
پرسپوليس پاســخ داد: »واقعيت اين است كه ۵، 6 
بازيكن مصدوم داريم. تعداد آنها به حدي زياد است 
كه شــايد ذهنم ياري نكند. مقداري هم وضعيت 
بازيكنان تاجيكستاني مشخص نيست. اميدوارم تا 
قبل از شــروع بازي باشــگاه يا فدراسيون در مورد 

استفاده كردن يا نكردن از اين دو بازيكن جوابي به 
مــا بدهند. بايد منتظر مانــده و ببينيم چه اتفاقي 

مي افتد.« 
سرمربي پرســپوليس كه ســابقه كار كردن در 
ذوب آهن را دارد درخصوص شرايط اين تيم اصفهاني 
گفت: »از مهدي تارتار شــناخت كافــي دارم. مربي 
زحمتكش و داراي ايده است. تيم هايش تاكتيك دارند 
و هرجا بوده براي آن تيم تأثيرگذار بوده است. با توجه 
به تغييرات ذوب آهن، نياز به زمان دارد تا بتواند ايده هاي 
تاكتيكي  اش را در تيم نشــان بدهد. ذوب آهن هم تيم 
ريشه داري است و افتخارات زيادي در اين فوتبال كسب 
كرده. اطمينان دارم جمع اين دو مي تواند آينده خوبي 

را براي فوتبال اصفهان رقم بزند.« 

هنوز نمي دانم چه زماني مي توانم  از تاجیكي ها استفاده كنم  گل محمدي : براي بازي امروز تمرين پنالتي كرديم 

 در جام حذفي
 حق هیچ 
 اشتباهي 
نداريم 

كارت بازي كي روش براي تیم قلعه نويي صادر شد 

هديه ويژه دايی به جوان معلول هوادار پرسپولیس

 يحیي اوكي داد
 رامین پرسپولیسي مي شود

پرسپوليس -رضاييان؛ نزديك تر از هميشه 

قدرتنمايي كراپ با گلباران صدرنشین 
ليگ برتر فوتسال

بازي خیبر و نفت آبادان در آستانه لغو 

خطيبي: مرادي را مي خواهيم  ولي بازيكن معاوضه نمي كنيم 

استقلال دو بار پیشنهاد سرمربیگري به من داد
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